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Circular No.: 2021/22-074           20 January 2022 

 

Dear S6 Parents, 

 

Suspension of S6 afternoon classes 

 

Considering the increasing number of unknown Delta and Omicron COVID-19 cases in the 

community of which some cases are related to schools, we will suspend S6 face-to-face afternoon 

classes starting from 21 January 2022 until the start of our Lunar New Year holidays for the sake of 

reducing the risk of infection, especially during lunch.   

 

We are mindful of the rapidly changing nature of the COVID-19 epidemic.  The school will keep 

in view the latest development, and parents should pay close attention to any latest announcements 

from us, as well as the EDB.  We urge our students to be vigilant about personal hygiene and avoid 

social activities as much as possible. 

 

Thank you for your attention! 

 

Yours sincerely, 

 

 

 

Tam Kwok Hin 

Principal 

 

 

通告編號：2021/22-074 

 

暫停中六級下午面授課節 

 

各位中六級家長 ︰ 

 

因應社區出現多宗不明源頭的 2019 冠狀病毒 Delta 及 Omicron 變種病毒個案，部分個

案涉及不同學校。為減低傳播疾病的風險，特別是在校午膳的感染風險，中六級下午面授課

節將由 2022 年 1 月 21 日起至農曆新年假期暫停。 

 

本校留意到2019冠狀病毒變化迅速，將繼續關注疫情的最新發展，家長亦應密切留意學

校及教育局的最新宣佈。我們提醒學生注意個人衛生，並盡可能避免社交活動。 

 

敬祝 

安康！ 

 

 

校長 

談國軒 

 

二零二二年一月二十日 


